
Malestar a prop del jard�

Persones sense sostre sÕhavien establer t en uns antics apar taments

tur�stics de Lloret, buits des de fa anys

El consistori contribueix a reallotjar els indigents despr�s de les queixes

ve�nals i admet lentitud per resoldre la problem�tica

Uns antics apar taments tur�stics s�n font de malestar al barri residencial de Fenals, a Lloret. Durant uns mesos

hi han viscut tres persones sense sostre, que lÕAjuntament ha contribu�t a reallotjar i que at�n al centre de dia. La

preocupaci� dels ve�ns, per�, continua. LÕedif ici Brava Park, buit des de fa anys, �s un punt Òon alg� pot entrar i

tenir un accidentÓ, explica el president de lÕassociaci� de ve�ns de Fenals, Ramon Hern�ndez.

LÕAjuntament ha exigit als propietaris de lÕedif ici que mantinguin la parcelála Òen condicions de salubritat i

dec�rum p�blicÓ, segons es va acordar en el ple del 25 de gener. LÕequip de govern, de Junts, ERC i quatre edils

no adscrits, tamb� exigeix a la societat propiet�ria que tanqui lÕacc�s a la planta baixa.

Fa anys, la societat Grupo Seis 2005 SL, del grup H-TOP, tenia plans de construir habitatges a la f inca, per�

posteriorment va demanar la requalif icaci� per a �s hoteler. Al f inal, per�, el grup ho ha aturat, i la imatge de

lÕedif ici �s dÕabandonament. Fonts de la cadena expliquen que tapiaran lÕacc�s al terreny com han fet altres

vegades. ÒNo hi podem tenir vigilants de seguretat amb la crisi per la pand�mia.Ó Des de fa quasi un any, el grup

H-TOP t� pendent dÕobrir lÕhotel Azure, a tocar de la terminal dÕautobusos, on va inver tir m�s de 26 milions.

Els ve�ns ja sÕhavien queixat per car ta a lÕAjuntament anys enrere i demanaven que traguessin una grua de

lÕinterior de la parcelála perqu� no sÕhi treballava i era una amena�a. Per Hern�ndez, la situaci� de Fenals

sÕassembla a la de la nau abandonada de Badalona on feien vida m�s dÕun centenar de persones sense sostre i

on quatre van morir per un foc al desembre. ÒHo han de mantenir net perqu� si no hi podria haver problemesÓ,

explica Hern�ndez.

LÕalcalde, Jaume Dulsat (Junts), reconeix que lÕAjuntament ha trigat Òm�s del que hauria dÕhaver trigatÓ a abordar

la problem�tica. LÕempresa ha netejat la parcelála perqu� Òhan vist que estava en una situaci� insostenibleÓ,

af irma el batlle.

En el ple de la setmana passada, Miguel Gracia (Lloret en Com�) va demanar una intervenci� directa de

lÕAjuntament en el Brava Park, incloent-hi la possibilitat dÕexpropiar la f inca. LÕequip de govern ho va descar tar

per lÕelevat cost.

De moment, lÕempresa ha netejat el terreny i ho tapiar�, per� els ve�ns encara consideren el Brava Park Òun punt

molt lleigÓ. ÒAnant cap als jardins [de Santa Clotilde] tothom ho veu, i la gent que hi viu a prop no est� satisfeta

per la imatge que dona, tot amb pintades i abandonat. Que hi tanquin lÕacc�s a les primeres plantesÓ, demana el

representant dels ve�ns.
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